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معاونت فرهنگی دادگستری استان البرز
 موفق به کسب رتبه برتر کشور شد

اتحاد استقلال و اولسان کره برای شکست پرسپولیس!

اتحادی تفرقه افکنانه؛ دود این اتحاد 
نامیمون به چشم فوتبال ملی می رود
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در اطراف دریاچه چیتگر؛ 

علائمی از وجود تمساح 
مشاهده نشد!

صفحه 2

به بهانه بسته شدن پرونده لیگ کشتی؛ 

دیگی که فقط برای
 عده ای جوشید!

صفحه 7

صفحه 3

جناب آقای فرید نجف نیا
معاونت محترم فرهنگی دادگستری استان البرز

»دنیای هوادار« کسب عنوان »معاونت فرهنگی برتر« برای 
دریافت  و  دادگستری کل کشور  میان  در  پیاپی  بار  سومین 
از  و  نموده  عرض  تهنیت  و  تبریک  را  دلها  سردار  تندیس 

خداوند منان توفیق روزافزون حضرتعالی را مسئلت داریم

نماینده فوتبال البرز در رقابت های لیگ دسته یک فوتبال 
کشور در هفته پنجم این دوره از رقابت ها توانست نخستین 

پیروزی این فصل را از آن خود کند.
هفته پنجم رقابت های لیگ دسته یک فوتبال کشور در 
حالی برگزار شد که تیم های گل ریحان البرز و خوشه طلایی 

ساوه در ورزشگاه انقلاب کرج به مصاف یکدیگر رفتند.
شاگردان میثم منیعی سرمربی گل ریحان در این دیدار که در 
یک هوای بارانی برگزار شد توانستند با تک گل محمد زراعی 
و در دقیقه ۶۵ از سد خوشه طلایی گذشته و سه امتیاز این 

بازی را از آن خود کنند.

درحالی  و  شد  امتیازی  پنج  پیروزی  این  با  ریحان  گل 
کشور  فوتبال  یک  دسته  لیگ  جدول  سیزدهم  مکان  در 
قرار گرفت که می تواند با استفاده از این پیروزی روحیه 
بخش، شرایط خود در جدول لیگ طی هفته های آتی را 

بهبود بخشد.

نخستین پیروزی فصل نماینده فوتبال البرز
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خبر

شناسایی ۷۶۰۳ بیمار
 جدید کرونایی

سخنگوی وزارت بهداشت، تازه ترین آمار کرونا در کشور را 
اعلام کرد و گفت: در شبانه روز گذشته ۷۶۰۳ بیمار جدید 

شناسایی شدند.
قطعی  معیارهای  اساس  بر  گفت:  لاری  سادات  سیما 
تشخیصی، ۷هزار و ۶۰۳بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شدند و مجموع بیماران به یک میلیون و ۱۳۱ 

هزار و ۷۷ نفر رسید.
به گفته لاری، متأسفانه در طول ۲۴ساعت گذشته،۲۱۳بیمار 
کووید ۱۹جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

این بیماری به ۵۲هزار و ۸۸۳نفر رسید.
وی تأکید کرد: خوشبختانه تا کنون ۸۴۴هزار و ۴۳۰نفر از 

بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: ۵۶۷۸نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
۷۸۱آزمایش  و  ۸۴۶هزار  و  ۶میلیون  کنون  تا  گفت:  وی 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
لاری اظهار کرد: در حال حاضر و بر اساس آخرین تحلیل ها، 
و  نارنجی  ۲۸۸شهرستان  قرمز،  وضعیت  در  ۱۲شهرستان 
۱۴۸شهرستان در وضعیت زرد قرار دارند و شهرستان های زرین 
دشت در استان فارس، بافت در استان کرمان، گمیشان در 
استان گلستان، آستارا، بندرانزلی، رودسر و تالش در استان 
گیلان و آمل، بهشهر، رامسر، گلوگاه و نکا در استان مازندران 

در وضعیت قرمز قرار دارند.

پیشنهاد اینترنت رایگان دولتی
 در شب یلدا

رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران ضمن تأکید بر 
اینکه دورهم نبودن افراد در شب یلدای امسال، نشان از 
از دولت خواست تا برای  محبت و دوست داشتن است، 
چند  برای  مجازی،  صورت  به  یلدا  شب  مراسم  برگزاری 

ساعت اینترنت رایگان در اختیار مردم قرار دهد.
مجازی  برگزاری  بر  تأکید  با  چلک،  موسوی  سیدحسن 
مراسم شب یلدا در این روزهای کرونایی، اظهار کرد: برخی 
یا مناسبت ها، حامل پیام های خاصی هستند؛  از روزها 
شب یلدا نیز یکی از این مناسبت هاست که موجب تقویت 

فرهنگ گفت وگو در خانواده و ترویج مهربانی می شود.
در  کرونا،  ویروس  پاندمی  دلیل  به  امروز  داد:  ادامه  وی 
شرایطی هستیم که به ترویج مهربانی و تقویت گفت وگو 
نیازمندیم با این تفاوت که در شرایط موجود باید مهربانی 
را به شکل دیگری ترویج و روش گفت وگو را به اقتضای 
شرایط تغییر دهیم. اگر در قبال خود، خانواده و جامعه  
احساس مسئولیت می کنیم، باید وظیفه خود را در این 
مقطع به درستی و با بهره گیری از فضای مجازی و با رعایت 

فاصله گذاری اجتماعی ایفاء کنیم.
موسوی چلک با تاکید بر اینکه هیچ کس نباید خود را 
کنیم  نگاه  اگر  گفت:  بدانند،  کرونا  ویروس  از  مصون 
می بینیم افراد زیادی به دلیل ابتلا به  بیماری کرونا جان 
خود را از دست دادند، لذا باید شب یلدا به صورت مجازی 
برگزار شود. البته برای برگزاری مراسم شب یلدا به صورت 
مجازی، دولت نیز باید برای چند ساعت اینترنت رایگان در 

اختیار مردم قرار دهد.
رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران اظهار کرد: باید به 
خاطر کسانی که دوست شان داریم مراقب باشیم که به 
خاطر شب یلدا مهربانی مان تلخ نشود. می توان محبت خود 
را با استفاده از فضای مجازی به کسانی که دوستشان 
داریم نشان دهیم؛ چه بسا در شرایط کرونا دور هم نبودن 

نشان از محبت و دوست داشتن است.

کرونا در ایران

الکترونیک

رئیس محیط زیست شهرستان تهران گفت: احتمال دارد 
عکس منتشرشده  از حضور احتمالی تمساح در دریاچه 

چیتگر، گونه هایی از ماهی ها مثل اردک ماهی یا ماهی 
سرسوسماری باشد.

با  تهران،  شهرستان  زیست  محیط  رئیس  برنا-  فاطمه 
اشاره به صحبت های ضد و نقیضی که راجع به حضور 
احتمالی تمساح در دریاچه چیتگر مطرح شده، بیان کرد: 
عکسی که منتشر شده خیلی گویای این قضیه نیست که 
مطمئن باشیم این جانور تمساح است و حتی نمی دانم، 
این عکس را چه کسی گرفته و چه کسی این صحنه را 

دیده که چنین باوری برای او ایجاد شده است.
وی ادامه داد: احتمال دارد گونه هایی از ماهی ها مثل 
این  چون  باشد،  سرسوسماری  ماهی  یا  ماهی  اردک 

گونه ها شباهتی با تمساح دارند و احتمالا همین مسئله 
باعث این شبهه شده باشد.  برنا بیان کرد: تاکنون هیج 

علائمی از تمساح در اطراف دریاچه ندیدیم.
مورد  تکنولوژی های  از  توان  اینکه می  به  اشاره  با  وی 
استفاده برای بررسی این موضوع استفاده کرد، گفت: با 
تور می شود این کار را انجام داد و دستگاه های دیگری 
هستند که بتوانیم این موضوع را بررسی کنیم، اما باید 
اول مطمئن شویم که چنین جانوری در این منطقه وجود 
دارد یا نه، چون حتما در بازه های زمانی مختلف نیاز بود تا 
حیوان بیرون از آب هم بیاید، اما تا کنون چیزی مشاهده 

نشده است.

خبر اول

در اطراف دریاچه چیتگر؛ 

علائمی از وجود تمساح مشاهده نشد!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید علی کامرانی کلیانی  را گرامی می دارد

فرمانده عملیات مدیریت بیماری کرونا در کلان شهر تهران 
با اشاره به نگرانی از شیوع کرونا در پی برگزاری دورهمی در 
شب یلدا، مداخلات بیشتر و برقراری و اعمال محدودیت  های 

جدید را با هدف کنترل اپیدمی خواستار شد.
در جلسه ستاد فرماندهی عملیات مدیریت بیماری کرونا در 
کلان شهر تهران که صبح دیروز با حضور رؤسای دانشگاه 
علوم پزشکی تهران، ایران و نمایندگان شهرداری، انتظامی و 
نظامی تهران برگزار شد، سازوکارهای کنترل اپیدمی کرونا در 

هفته  های پیش رو  مورد بحث  و بررسی قرار گرفت.
دکتر علیرضا زالی- فرمانده عملیات مدیریت بیماری کرونا 
در کلان شهر تهران، از سیر نزولی آمار مبتلایان به کرونا 

خبر داد و گفت: بر اساس شاخص  های آماری جمعیت 
و میزان شیوع کرونا، شرایط تهران باید به دلیل تراکم 
جمعیت، توزیع خدمات و سایر موارد متفاوت  تر دیده 
شود. وی با اشاره به این که دورهمی  های پیش روی شب 
یلدا، نگرانی شیوع بیشتر کرونا را دامن می  زند، مداخلات 
بیشتر و برقراری و اعمال محدودیت  های جدید را با هدف 

کنترل اپیدمی خواستار شد.
زالی تقلیل ساعات کاری مشاغل و ادارات را با هدف 
کاهش زنجیره انتقال و پیشگیری از برگزاری دورهمی  های 

یلدایی را ضروری دانست.
فرمانده عملیات مدیریت مقابله با کرونا در کلانشهر تهران 

ضمن ارزیابی مطلوب طرح شهید سلیمانی، به افزایش 
خدمات شهرداری و بهره  مندی از ظرفیت  های بهداشتی و 
درمانی این سازمان در راستای اجرای بهینه این طرح اشاره 
کرد. زالی اهمیت با اشاره به اهمیت درمان مؤثر مبتلایان 
به کرونا بیان کرد: در شرایط سخت کرونایی خارج شدن 
از پوشش  به کرونا  در درمان مبتلایان  داروهای موثر 
خدمات بیمه  ای می  تواند درمان را با چالش  هایی روبرو 
کند. فرمانده عملیات مقابله با کرونا در کلان شهر تهران 
با تأکید بر برنامه ریزی مدون و مؤثر برای تولید واکسن 
کرونا گفت: قطعاً واکسیناسیون خصوصا واکسیناسیون 

گروه های پرخطر و کادر درمان در دستورکار است. 

و  شهری  محیط  در  زنان  برای  کافی  امنیت  ایجاد 
اجتماعی، از جمله عوامل جلوگیری از خشونت علیه 
آن ها است. شهری عاری از خشونت، شهری است که 
زنان در آن بتوانند با آسودگی خیال و بدون اضطراب 
ناامنی به فعالیت بپردازند. بسترهای بروز خشونت در آن 
وجود نداشته باشد و در صورت بروز خشونت آن را به 

راحتی اطلاع دهند و حقوق خود را مطالبه کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر لیلا ناصری- فعال حقوق 
زنان در آستانه روز جهان عاری از خشونت و افراطی گری 
درباره تجربه موفق کشور اکوادور گفت: شهر »کیتو« در 
اکوادور یکی از پنج شهری است که در برنامه »افزایش 
امنیت شهرهای جهان« انتخاب و مطالعاتی درباره آن 
انجام شده است. بعد از یک مطالعه مقدماتی در سال 
۲۰۱۱ مشخص شد که ۶۸درصد از زنان در سال گذشته  آن 
به نوعی خشونت جنسی در فضاهای عمومی را تجربه و 
شکاف هایی را در قانونگذاری درک کرده اند. به گفته وی، 
در مرحله نخست این شهر برای تقویت راهکارها علیه آزار 
و اذیت جنسی در اماکن عمومی، دستورالعمل محلی را 
اصلاح کرد. این قانون جدید، همراه با شواهد حاصل از 
مطالعه مقدماتی اولیه، به آگاهی از توسعه شهر ایمن 
کیتو برای زنان و دختران در سال ۲۰۱۳ کمک کرده است. 
رئیس کمیته پژوهش انجمن علمی حقوق پزشکی ایران 
، افزود: از آنجا که ۸۴ درصد از زنان در مطالعه مقدماتی 
اولیه با توجه به تهدید و تجربه آزار و اذیت جنسی، حمل 
و نقل عمومی را ناامن اعلام کرده بودند، این طرح بر 
حمل و نقل عمومی عاری از آزار و اذیت جنسی تاکید 
می کرد. همچنین در این راستا برای تقویت خدمات 
شهری برای پیشگیری و پاسخگویی، ایجاد محلات امن 

برای زنان، جوانان و کودکان و اقداماتی برای از بین 
بردن و آزار و اذیت جنسی و سایر انواع خشونت علیه 
زنان در سایر فضاهای عمومی تلاش کرد. عضو هیئت 
علمی جهاد دانشگاهی واحد علوم پزشکی دانشگاه شهید 
بهشتی ادامه داد: رویکرد جنسیت محوری که اخیرا در 
حمل و نقل شهر کیتو ارائه شده است شامل: بازسازی 
از دسترس خارج شده برقی مطابق  واگن های قطار 
با معیارهای ایمنی جدید از جمله ساخت راهروهای 
شیشه ای شفاف است که زمینه انتقال امن مسافران و 
همچنین امنیت آنها در مکان هایی که منتظرند را فراهم 
می کند. وی درباره اقدامات انجام شده این شهر در 
راستای امنیت شهری تصریح کرد: در مراکز حمل و نقل 
عمومی اصلی و بزرگ، ۶۰۰نفر از کارکنان آموزش دیده اند 
تا به بازماندگان آزار و اذیت و سایر انواع خشونت های 
جنسی با استفاده از پروتکل هایی که از استانداردهای 
حمایتی در پاسخگویی بهره می برند، کمک کنند. افزایش 
خدمات مراقبت در پنج ایستگاه اصلی حمل و نقل شهری 
معروف به »Bajale alacoso« گزارش های آزار و اذیت 
جنسی را افزایش داده و به بازماندگان خدمات پشتیبانی 
ارائه می کند. ناصری معتقد است که این اپلیکیشن 
تلفن همراه به زنان کمک کرده تا بتوانند موارد آزار و 
اذیت جنسی را با اطمینان و فورا از طریق پیامک گزارش 
دهند. صدها پرونده دریافت شده که تعدادی از آنها برای 
اقدام در سیستم دادگاه ارجاع شده اند.  این فعال حقوق 
زنان همچنین به اقدامات شهر »پاپوا« اشاره کرد و ادامه 
داد: در پاپوا گینه نو، ۸۰ درصد از فروشندگان در بازارهای 
بندر مورسبی، زنان هستند که با انواع خشونت روبرو بوده 
اند. دولت از طریق »برنامه افزایش امنیت بندر مورسبی«، 

دست به اقدامات جدیدی زد تا امنیت و توانایی زنان 
برای زندگی را افزایش دهد. ابتدا فرآیند افزایش امنیت با 
تشکیل انجمن های فروشندگان زن شروع شد، سپس 
به شناساس تهدیدها از طریق استفاده از مواردی که زنان 
درباره ایمنی خود مهم می دانستند و سپس تدوین 
اقدامات برای کاهش این خطرات صورت گرفت. رئیس 
کمیته پژوهش انجمن علمی حقوق پزشکی ایران گفت: 
همچنین ارتقای نقش »رهبری«، زنان را قادر ساخته تا 
نیازهای خود را بیان کنند و اطمینان حاصل کنند که 
مداخلات صورت گرفته توسط برنامه امنیت، پاسخگوی 
نیازهای مبتنی بر جنسیت هستند. برخی از اقدامات 
صورت گرفته در قالب برنامه افزایش امنیت بازار در بندر 
مورسبی شامل بازسازی غرفه های بازار، فروشندگان زن، 
تامین آب آشامیدنی تمیز و تجهیز سرویس بهداشتی 
و طراحی توالت ها، ایجاد یک زمین بازی برای کودکان 
است. وی افزود: علاوه بر این نورپردازی بازار بهبود یافته 
و نرده هایی که مناطقی از بازار را جدا کرده و سبب 
ناامنی شده بودند؛ تخریب شدند. پست های جدیدی 
برای پلیس همراه با آموزش آنها در نظر گرفته شده و 
کنترل بازار و به کار گیری محافظانی در بازار که در زمینه 
جلوگیری و پاسخ به خشونت علیه زنان آموزش دیده و 
فعال هستند؛ از جمله اقدامات صورت گرفته در قالب 
برنامه امنیت این بندر به شمار می رود.  ناصری در پایان 
گفت: خشونت علیه زنان مسئله ای بسیار پردامنه است 
که نمی توان از آن غافل شد. موضوع بسیار مهم و اصلی 
این است که ما تردیدی نداشته باشیم که خشونت امری 
نادرست و نابهنجار است و می بایست همیشه محل و 

موضوعی برای »اعتراض« باشد.

در آستانه شب یلدا؛

درخواست زالی برای اعمال محدودیت های جدید

به بهانه روز جهانی عاری از خشونت عنوان شد؛

اپلیکیشنی برای اعلام گزارش های آزار و اذیت زنان 

در شهر
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جامعه

۲۷ روستای شهرستان رشت در 
انتظار کاهش رنج تولید برنج  

۲۷روستای  مطالعات  گفت:  رشت  کشاورزی  جهاد  مدیر 
شهرستان رشت برای تجهیز و نوسازی اراضی شالیزاری که 
موجب کاهش رنج تولید برنج می شود، به اتمام رسیده است.

مسعود اسدی پرور با بیان اینکه مکانیزاسیون خروجی های مثبت 
بسیار خوبی برای تولید برنج بیشتر دارد، توسعه مکانیزاسیون را 
یکی از برنامه های مهم جهاد کشاورزی رشت عنوان کرد و گفت: 
امسال ۱۴میلیارد تومان وام برای ارتقاء مکانیزاسیون شهرستان 

رشت برای کشاورزان اختصاص یافته است.
وی با بیان اینکه در حال حاضر وضعیت مناسبی از لحاظ 
در  امسال  افزود:  دارد،  وجود  در رشت  برنج  مکانیزه  تولید 

۷۳درصد اراضی شهرستان رشت کشت مکانیزه داشتیم.
اسدی پرور اظهار کرد: طرح تجهیز و نوسازی اراضی شالیزاری 
در شتاب گیری و توسعه مکانیزاسیون تولید برنج موثر است و 
از ۶۲هزار هکتار اراضی شالیزاری شهرستان رشت که بزرگترین 
شهرستان برنج خیز کشور است، تاکنون ۱۳هزارهکتار تجهیز و 

نوسازی شده است.
 مدیر جهاد کشاورزی رشت با اشاره به اینکه مطالعات نوسازی 
برخی از شالیزارهای در روستاهای شهرستان رشت که موجب 
کاهش رنج تولید برنج می شود، به اتمام رسیده است گفت: 
هم اکنون طرح مطالعاتی برای ۴۰۰۰هکتار دیگر از شالیزارهای 
این شهرستان انجام شده است و اجرای این امر موجب خواهد 

شد که شالیزارهای ۲۷روستای دیگر تجهیز و نوسازی شوند.
وی اضافه کرد: این تجهیز و نوسازی روستاهای گیلان تاثیر 
زیادی در ارتقای درآمد خانوارهای روستایی دارد، زیرا اخیرا 
هزینه کارگری برای کارگری در شالیزارهای رشت حتی در 
برخی موارد  به ۴۰۰هزارتومان نیز رسیده است و با وجود این 
هزینه بالا، برای شالیکاران صرفه اقتصادی دارد، به سمت 

توسعه مکانیزه بروند.
اسدی پرور ادامه داد: از سال۹۲ به بعد سالی ۲۰میلیارد تومان 
وام در اختیار کشاورزان برای خرید ماشین آلات کشاورزی داده 
شد و این امر موجب شد بخشی از عقب  ماندگی توسعه 

مکانیزاسیون در شهرستان رشت جبران شود.
وی گفت: تولید مکانیزه در سال آینده حتماً افزایش پیدا 
می کند و بیشتر از امسال خواهد شد زیرا بسترهای اجرای 

تحقق این اهداف فراهم شده است.

آلودگی هوای اصفهان
 همچنان ادامه دارد

مرکز پایش و کنترل کیفیت هوای اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان اصفهان هوای شهر اصفهان را دیروز برای عموم 

مردم ناسالم اعلام کرد.
براساس اعلام مرکز پایش و کنترل کیفیت هوای اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان، میانگین کیفی هوا در 
تمام ایستگاه ها قرمز بوده و به این ترتیب بود: ایستگاه خیابان 
احمدآباد 176، خیابان دانشگاه 185، خیابان پروین155، بزرگراه 
شهید خرازی 165 و خیابان استانداری با شاخص 179 همگی 

در وضعیت ناسالم برای عموم مردم به سر بردند.
بر اساس این گزارش میانگین شاخص کیفیت هوا در شهر 
اصفهان 172 بود و به این ترتیب اصفهان روزگذشته هوایی 
ناسالم برای عموم مردم داشت و باتوجه به همه گیری ویروس 
کرونا در اصفهان و قرارگیری آن در وضعیت هشدار، رعایت 

تمام موارد بهداشتی و ایمنی برای سلامتی الزامی گشت.
در  هوا  کیفی  میانگین  مرکز،  این  اعلام  بر اساس  همچنین 
شهرستان های شاهین شهر 156، سگزی 158 و نجف آباد با شاخص 
175 نیز در وضعیت قرمز قرار دارند که برای عموم مردم ناسالم بود.

هوا  اضطراری  شرایط  کارگروه  اعلام  با  اساس  برهمین 
ستاد مدیریت بحران استان اصفهان روز چهارشنبه- 26 آذر 
دستگاه های اجرایی، نهادهای عمومی و غیر دولتی  و بانک ها 
در شهرستان های اصفهان، نجف آباد، شاهین شهر، میمه، 
مبارکه، خمینی شهر، لنجان، برخوار، فلاورجان، کاشان و آران و 

بیدگل استان اصفهان تعطیل شدند.

استان  ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حمزه مقدم« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

معاونت فرهنگی دادگستری استان البرز موفق به 
کسب رتبه برتر کشور شد و رئیس کل دادگستری 
استان توسط معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 

قوه قضائیه مود تقدیر قرار گرفت.
در آیینی با حضور د کتر امین حسین رحیمی معاون 
منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضاییه و مدیران 
این معاونت در محل دادگستری استان البرز ، این 
دادگستری با کسب رتبه برتر مدل تعالی فرهنگی 
برای سومین سال متوالی و کسب تندیس بلورین 

برای اولین بار در کشور مورد تقدیر قرار گرفت.
معاون رئیس قوه قضائیه کسب رتبه برتر تعالی 
تندیس  و  متوالی  سال  سومین  برای  فرهنگی 
بلورین برای اولین بار در کشور  توسط دادگستری 
فرهنگی  معاون  تلاش  مرهون  را  البرز  استان 
دادگستری استان البرز و حمایت های رئیس کل 
و سایر مسئولان دادگستری این استان دانست و 
لوح تقدیر با امضای رئیس قوه قضائیه و تندیس 
البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس  به  را  بلورین  

اهدا کرد.
همچنین فرید نجف نیا معاون فرهنگی رییس کل 
دادگستری استان البرز تقدیرنامه و تندیس سردار 

امور  انسانی و  از سوی معاون منابع  را  سلیمانی 
فرهنگی قوه قضائیه دریافت کرد.

معاونت فرهنگی دادگستری استان البرز موفق به کسب رتبه برتر کشور شد

از  البرز  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
این  در  تولیدی  صادرات ۶۰۰میلیون دلاری واحدهای 

استان طی ۸ماهه ابتدای سال جاری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، جهانگیر شاهمرادی در بازدید 
از شهرک صنعتی کوثر در شهرستان اشتهارد که با هدف 
رفع مشکلات صنعتگران برگزار شد، اظهار کرد: هدف از 
بازدید، رفع مشکلات معارضان زمین های واگذار شده به 
صنعتگران است. وی افزود: واگذاری زمین برای استقرار 
واحدهای صنعتی در شهرک صنعتی کوثر طی مراحل 
قانونی و با اخذ زمین از منابع طبیعی انجام شده است و 
در این خصوص همه مراحل لازم قانونی طی شده است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز با بیان 
اینکه وقتی شهرک صنعتی در زمینی ساخته شده و 
واحدهای تولیدی در آن مستقر شدند دیگر امکان بازگشت 
زمین وجود ندارد، بیان کرد: در این زمین واگذار شده 
صنعتگر وظیفه ای جز بهره برداری و احداث کارخانه ندارد.

شاهمرادی با اشاره به اینکه جهاد کشاورزی و منابع 
طبیعی و در ادامه شرکت شهرک های صنعتی استان در 
خصوص رفع  مشکلات زمین باید پاسخگو باشند، گفت: 
در شهرک های صنعتی بحث اشتغال، تولید و کار اقتصادی 
مطرح است، در نتیجه اجازه نمی دهیم که صنعتگران با 

مشکل مواجهه شوند و روند تولید متوقف شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز با بیان 
اینکه طرح توسعه شهرک صنعتی کوثر از سال95 در 

دستور کار قرار دارد، گفت: این شهرک به یقین جزو 
بهترین شهرک های صنعتی کشور می شود چون از جمله 
فاکتورهای آن، عبور کمربند غربی استان است که در 
آستانه بهره برداری قرار دارد. از سویی دیگر این شهرک 
صنعتی برای تأمین نیروی کارگری، به نقاط شهری از 
جمله ماهدشت نزدیک است. وی تأکید کرد: نیاز است 
که محور کرج- اشتهارد به اتوبان تبدیل شود تا علاوه بر 
بالابردن ایمنی راه، دسترسی به نقاط صنعتی شهرک های 

صنعتی مستقر در اشتهارد آسان شود.
شاهمرادی در مورد تأمین زیرساخت ها در شهرک صنعتی 
کوثر، گفت: در داخل این شهرک صنعتی باید علاوه بر 
بلوار اصلی، خیابان های فرعی شهرک نیز آسفالت شود، 
در زمینه تأمین آب مورد نیاز شهرک صنعتی کوثر به 
ویژه فاز توسعه  نیز اقداماتی دنبال شده که از جمله 
این موارد تخصیص سهمیه آب 40لیتر بر ثانیه از پساب 
شهر کرج است. وی با بیان اینکه طبق پیگیری های 
انجام شده با وزارت نیرو بالغ بر 635لیتر بر ثانیه از منابع 
آب های سطحی البرز برای جبران کسری آب  از جمله 
شهرک های صنعتی تخصیص داده شده است، تصریح 
کرد: طبق صحبت های انجام شده با استاندار البرز مقرر 
شد از این سهمیه تخصیصی بالغ بر 200لیتر بر ثانیه 
به شهرک های صنعتی تخصیص داده شود و از سهم 
آن نیز 150 لیتر تنها برای شهرک های صنعتی مستقر در 

شهرستان اشتهارد باشد.

معاون امور هماهنگی استانداری البرز با بیان اینکه در 
حال حاضر کل سهمیه آب شهرک  صنعتی کوثر12 لیتر 
بر ثانیه است، بیان کرد: برای شهرک صنعتی کوثر نیاز 
به خریداری حداقل دو حلقه چاه است، چون مساحت 
این شهرک از 50 هکتاری که در گذشته بوده اکنون به 
حدود 206هکتار رسیده است. وی با بیان اینکه شهرک 
صنعتی کوثر تقاضا محور است و در فاز توسعه این 
شهرک و یا شهرک امید البرز، صنایع با تکنولوژی بالا و یا 
فناوری های مدرن شروع به استقرار واحدهای تولیدی- 
صنعتی خود می کنند، ادامه داد: با تکمیل فاز توسعه 
شهرک صنعتی کوثر بیش از 5هزارنفر اشتغال زایی در این 

نقطه صنعتی ایجاد می شود.
شاهمرادی عنوان کرد: در شرایطی که کشور دچار رکود 
اقتصادی است البرز با رشد اقتصادی خوبی مواجهه شده 
و از ابتدای سال جاری تا پایان آبان ماه حدود 60میلیون 
دلار رقم صادرات البرز نسبت به کل سال گذشته افزایش 
داشته است. وی با بیان اینکه به دنبال ثبت رکورد جدید 
در صادرات البرز به میزان یک میلیارد دلار هستیم، ادامه 
داد: یک واحد صنعتی مستقر در شهرک صنعتی کوثر 
که در زمینه تولید ماشین آلات و تجهیزات مرغداری  
فعالیت دارد، دو میلیون دلار در سال صادرات دارد. وی 
اشاره کرد: به دنبال این هستیم که صادرات غیرنفتی 
استان در پایان سال99 به رقم یک میلیارد دلار برسد 

که تاکنون حدود 600میلیون دلار آن محقق شده است.

»معاون استاندار البرز« خبرداد:

دستور کار صادرات یک میلیارد دلاری تا پایان سال

اینکه  بیان  با  البرز  استان  طبیعی  منابع  مدیرکل 
»شهرستان های نظرآباد و اشتهارد در کانون فرسایش خاک 
هستند« گفت: ۱۵۰هزار هکتار از زمین های استان البرز 

مستعد فرسایش خاک است.
حامد فرضی با بیان اینکه استان البرز با توجه به دارا بودن 
شرایط اقلیمی خاص و قرار گرفتن در کمربند خشک 
و نیمه خشک از میزان فرسایش بسیار بالایی برخوردار 
است، اظهار کرد: سه و نیم میلیارد تن فرسایش خاک در 

کشور داریم که این زنگ خطر بسیار جدی است.
وی افزود: حوادث طبیعی و غیرطبیعی یا انسان سبب 

فرسایش خاک می شود.
مدیرکل منابع طبیعی استان البرز با بیان اینکه در حوزه 
طبیعی شرایط اقلیمی، شرایط زمین و بارندگی بالا با 

شدت کم سبب فرسایش طبیعی می شود، تصریح کرد: 
در بخش انسانی مواردی که سبب تشدید فرسایش خاک 
می شود، شامل پروژه های عمرانی، راهسازی، معادن و دام 

مازاد است.
مساحت  با  البرز  استان  اینکه  به  اشاره  با  فرضی 
نباید  بارندگی 400 میلیمتر  520هزارهکتار و میانگین 
فرسایش خاک بالایی داشته باشد، عنوان کرد: به دلیل فقر 
پوشش گیاهی در استان البرز این روند بین 9 تا 18 تن و 
میانگین 13 و نیم تن است که میزان بسیار بالایی است.
وی با اشاره به اینکه استان البرز دارای دو سد است که 
آب مورد نیاز دو استان دیگر را تامین می کند، گفت: اگر 
اقدامات لازم در سطح بالا دستی این سدها انجام نشود، 

برای تامین آب با مشکل روبرو می شویم.

مدیرکل منابع طبیعی استان البرز با بیان اینکه استان 
دارای دو شهرستان نظرآباد و اشتهارد است که کانون 
بیابان و فرسایش خاک است ، گفت: در راستای جلوگیری 
از فرسایش خاک کارهای بسیار خوبی در استان صورت 
گرفته است که از جمله آن می توان به کاشت گونه های 
گیاهی در 10هزارهکتار از عرصه های استان و همچنین 
اجرای پروژه های آبخیزداری به ویژه در مناطق بحرانی با 

اعتباری بالغ بر 120میلیارد تومان اشاره کرد.
وی با اشاره به اینکه 150هزارهکتار عرصه های بحرانی 
استان در حوزه فرسایش خاک است، افزود: در حال حاضر 
با اجرای پروژه های مختلف 580هزارمتر مکعب رسوب در 
پشت سازه های آبخیزداری تثبیت شده و از ورود آن به 

سدها جلوگیری شده است.

۱۵۰هزار هکتار از اراضی استان البرز مستعد فرسایش خاک
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مهدی آذر یزدی«
 - نویسنده فقید کودک و نوجوان - را گرامی می دارد

شهری

قاب  نوشت

»معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج« خبر داد؛

تاکید سند چشم انداز توسعه کرج بر شهر انسان محور 

توسط »معاون خدمات شهری شهرداری کرج«؛

اهداف طرح جمع آوری سبدهای زباله تشریح شد

سند  اساس  بر  گفت:  کرج  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
چشم انداز توسعه کرج ایجاد شهری سالم، پاک، دارای ترافیکی روان 

و انسان محور موردتوجه مجموعه مدیریت شهری این کلان شهر است.
گرامیداشت  احمدی نژاد ضمن  هوادار«، محمدرضا  »دنیای  گزارش  به 
فرارسیدن بیست و ششم آذرماه روز ملی حمل ونقل و تبریک بر تلاشگران 
این عرصه، اظهار کرد: این روز یادآور صدور فرمان تاریخی امام خمینی 
)ره( در سال ۱۳۶۲ درزمینهٔ اعزام کامیون ها به بنادر جنوبی برای تخلیه 

کالاهای وارداتی از مبادی دریایی کشور است.
او با بیان اینکه در تاریخ تحولات صنعت حمل ونقل در کشور روزها و ایام 
سرنوشت سازی بوده که نقش تعیین کننده ای در شکل گیری و انسجام 
شبکه حمل ونقل کشور داشته است، افزود: به طورقطع ۲۶ آذر سال ۶۲ در 

زمره چنین ایامی است.
به گفته معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری کرج بررسی اوضاع و 
شرایط اجتماعی و اقتصادی کشور در آن ایام برای درک بهتر زمینه ای 
صدور این فرمان الزامی است چراکه با شروع جنگ تحمیلی مشکلات 

فراوانی در گلوگاه ها و حوزه ترابری کشور به وجود آمد.
به  توجه  لزوم  بر  تأکید  با  خود  سخنان  دیگر  بخش  در  احمدی نژاد 
حمل ونقل انسان محور، تصریح کرد: بر اساس سند چشم انداز توسعه 
انسان محور  و  روان  ترافیکی  دارای  پاک،  سالم،  شهری  ایجاد  کرج؛ 

موردتوجه مجموعه مدیریت شهری این کلان شهر قرار دارد.
او تأکید کرد: حمل ونقل متکی بر کرامت انسان، از ارکان اصلی شهر 
آمدوشد  سیستم  ضروری ترین  چراکه  می رود  شمار  به  انسان محور 
شهری برای زندگی امروزی در شهرها، پیاده روی، دوچرخه سواری و 

استفاده از سیستم حمل ونقل همگانی و انسان محور است.

معاون خدمات شهری شهرداری کرج اهداف طرح جمع آوری سبدهای زباله 
را تشریح کرد و گفت: سبدهای جمع آوری شده پس از شستشو و ضدعفونی 

به شهروندان تحویل داده می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر همتی با اشاره به اینکه باید از زوایای مختلف 
به طرح جمع آوری سبدهای زباله از مقابل ساختمان ها توجه شود، گفت: برخی از 

شهروندان زباله را هر ساعتی که بخواهند مقابل ساختمان می گذارند.
او در بخش دیگری به فعالیت تفکیک کنندگان غیرمجاز زباله اشاره کرد که 
زحمات نیروهای خدمات شهری را چند برابر کرده و در بسیاری از مواقع 
زیر سوال می برند، گفت: محیط زیست شهری تحت تاثیر شیرابه حاصل از 
زباله های جمع آوری شده قرار می گیرد زیرا برخی از شهروندان زباله ها را در 

طول روز نیز درون این سبدها قرار می دادند.
معاون خدمات شهری شهرداری کرج در ادامه به ابتلای برخی از پاکبانان 
به ویروس کرونا اشاره کرد و هدف از اجرای این طرح را حذف زباله، حذف 
تفکیک کنندگان غیرمجاز زباله  و همچنین صیانت از جان و سلامتی 

شهروندان و پاکبانان اعلام کرد.

جانمایی مخازن مکانیزه در برخی مناطق شهر

همتی در بخش دیگری به اهمیت فرهنگ سازی در این خصوص اشاره کرد 

و گفت: سعی کرده ایم این مهم را با چاپ بنر، بروشور، پخش از تلوزیون های 
شهری و مصاحبه با رادیو و تلوزیون استان پیگیری کنیم.  

او به چاپ ۵۰ بنر و نصب در مناطق دهگانه اشاره کرد و گفت: ۲۴ ساعت 
قبل از برش کاری سبدهای زباله، تراکت آموزشی درب منازل توزیع شده 
است و نیروهای خدمات شهری نیز به صورت چهره به چهره اقدام به اطلاع 

رسانی کرده اند.

سبدهای جمع آوری شده پس از شستشو و ضدعفونی به شهروندان تحویل 
داده می شود

معاون خدمات شهری شهرداری کرج با تاکید بر اینکه در برخی مناطق اگر 
نیاز به جانمایی مخازن مکانیزه باشد، انجام می شود، گفت: در بسیاری از 

خیابان های شهر مخازن مکانیزه وجود دارد.
به گفته همتی سبدهای جمع آوری شده پس از شستشو و ضدعفونی به 

شهروندان تحویل داده می شود.
او به همکاری شهروندان در اجرای این طرح نیز اشاره کرد و گفت: برخی نیز 
نسبت به اجرای هر طرحی مقاومت می کنند و ایراداتی را مطرح می کنند، 
یکی دیگر از اهداف مهم اجرای این طرح جلوگیری از رها شدن زباله در 

معابر است.

جانعلی  بازدید  حاشیه  در 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
همراه  به  البرز  استان 
افشاری سرپرست معاونت 
و  جوانان  امور  و  فرهنگی 
کل  اداره  ستادی  مدیران 
جوانان  و  ورزش  اداره  از 

شهرستان نظرآباد 
جانعلی  تجلیل مجتبی   -

مدیرکل از امیر محمدروانبد 
مخترع جوان پهباد رادارگریز

گزارش

و  معماری  کمیسیون شهرسازی،  رئیس 
بافت های فرسوده شورای شهر کرج گفت: 
احیای کوچه ها و معابر خلج آباد، حصار و 
سرجوب به عنوان مناطقی که بافت فرسوده 
زیادی را در خود جای داده اند از برنامه های 
فعلی این کمیسیون است که باهدف حفظ 
هویت و فرهنگ بومی، ایجاد گردشگری 
روستایی در بستر طبیعی محله، ساماندهی 
الگوی  حفظ  بر  تأکید  با  ناکارآمد  بافت 
مسکن سنتی و متناسب با اقلیم منطقه، 
افزایش  و  اشتغال  ایجاد  اقتصادی،  رونق 

سطح درآمد طراحی شده است.
رسولی  احد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
کمیسیون  جلسه  هفتمین  و  چهل  در 
شهرسازی، معماری و بافت های فرسوده 
اعضای  حضور  با  که  کرج  شهر  شورای 
کمیسیون، معاونین شهردار و مشاوران 
به تصویب طرح  برگزار شد  شورای شهر 
آباد،  خلج  منطقه  کوچه های  بازسازی 
حصار و سرجوب و جایگاه و کارکرد آن 
در شهر پرداخت و گفت: نواحی خلج آباد، 
نواحی  شرقی ترین  در  سرجوب  و  حصار 
کوهپایه ای  نواحی  بین  در  کرج  شهر 
نواحی  این  دارند،  قرار  رودخانه  بستر  و 
زمانی  دوره های  در  اینکه  بر  افزون 
ارتباطی  مسیرهای  نزدیکی  در  مختلف 
اصلی و کانون های زیستی اصلی منطقه 
کرج قرار داشته اند از دیرباز به عنوان یک 
منطقه با هویت طبیعی ارزشمند و دارای 
کشاورزی  و  باغداری  بالای  قابلیت های 

شناخته شده است.
باوجود توسعه شهری گسترده  او گفت: 
در منطقه کرج به ویژه در نیم قرن گذشته، 
نواحی خلج آباد، حصار و سرجوب از معدود 
تنوع  و  یکپارچگی  که  هستند  نواحی 
ارتباطی،  جنبه های  شامل  خود،  هویتی 
طبیعی و سکونتی خود را هم زمان حفظ 
یکپارچه  ساختار  به این ترتیب  و  کرده اند 
آن،  ارتباطی  و مسیرهای  پهنه های سبز 
به عنوان نمادی از منطقه و شهر کرج در 
مجاور  استان های  و  کرج  مردم  اذهان 

شناخته می شوند.

خلج آباد؛ کانون بوم گردی منطقه 10 کرج

اینکه  بابیان  کرج  شهر  شورای  خزانه دار 
بازسازی کوچه ها و معابر خلج آباد، حصار و 
سرجوب به عنوان مناطقی که بافت فرسوده 
زیادی را در خود جای داده اند از برنامه های 
گفت:  است،  کمیسیون  این  فعلی 
موضوعاتی که مبنای اصلی پیشنهاد انجام 
طرح موضعی در نواحی خلج آباد، حصار و 
سرجوب هستند، از یک سو مرتبط با لزوم 
حل مشکلات موجود در این منطقه هستند 
و از سوی دیگر، مبتنی بر پتانسیل های ویژه 
و اهمیت این مناطق در ساختار فراغتی، 

اقتصادی و زیست محیطی شهر هستند.
رسولی افزود: مهم ترین ضرورت های طراحی 
و اجرای پروژه بازسازی کوچه های خلج آباد، 
حصار و سرجوب و خرده فضاهای رهاشده 
پتانسیل های  از  عبارت اند  نواحی  این  در 
فضایی  ساختار  ساماندهی  در  محدوده 
و  فراغتی  فعالیت های  ارتقای  و  منطقه 
گردشگری روستایی نواحی دربرگیرنده کرج 
مرکزی و پیرامون آن، از زمانی که جزئی 
شمار  به  کوچک  روستایی  ناحیه  یک  از 
و  گردشگری  غالب  نقش  دارای  می روند 
گذران اوقات فراغت به ویژه برای ساکنان 

شهر تهران بوده اند.
او گفت: محله خلج آباد به مثابه کانون اکو 
توریستی و بوم گردی منطقه ۱۰ شهر کرج 
طلایه دار توسعه پایدار محیطی با تمرکز بر 
فعالیت های جذاب و کارآمد و همچنین 
بر  تأکید  با  روستایی  گردشگری  مقصد 
میراث طبیعی و سرمایه های اجتماعی با 
محوریت توسعه اقتصادی و اجتماعی محله 

است.
گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
تعریف مسیر پیاده راه گردشگری، ساخت 
جهت  سکانس  هر  در  عمومی  پارکینگ 
ورود به مسیر گردشگری سایت، بوم گردی، 
فروشگاه های عرضه صنایع دستی، واحدهای 
و  روباز  و  طبقاتی  محله ای،پارکینگ های 
ایجاد مسیرهای مناسب، استاندارد و جذاب 
پیشنهادی  فعالیت های  از  دوچرخه  برای 

اجرای این طرح است.

»احد رسولی« خبر داد؛

ارتقای هویت و فرهنگ بومی با  
احیای کوچه های قدیمی کرج 
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم شانسون ما Cette Chanson اثری از خواننده و آهنگساز پرآوازه موناکویی، 
لئو فره Leo Ferre است. لئو فره Leo Ferre شاعر، مجری، خواننده و آهنگساز اهل 
موناکو است. شانسون یا ترانه موسیقی با کلام فرانسوی است که به واسطه متن 
و کلام فاخر از دیگر گونه های موسیقی فرانسوی جدا می شود و موسیقی فرانسه 
را عموماً با این سبک از موسیقی لطیف و کلام محور و هنرمندان سرشناس آن 
از جمله شارل آزناوور Charles Aznavour، سرژ گنزبور Serge Gainsbourg و ... 
می شناسند. بدون شک لئو فره را باید در کنار این نام ها قرار داد. او در طول بیش 
از چهار دهه فعالیت، نام خود را به عنوان یکی از برترین شانتورهای این سبک 
مطرح کرد و به واسطه همین سبک به محبوبیت زیادی رسید. آلبوم شانسون ما 
که با نام مارسی La Marseillaise نیز شناخته می شود، یکی از آثار شاخص این 
هنرمند و تاریخ موسیقی شانسون است که از آن می توان به عنوان یکی از بهترین 
ساخته های او نیز یاد کرد. نیازی نیست که به زبان فرانسوی تسلط داشته باشید 
تا به زیبایی و کیفیت آلبوم Cette Chanson پی ببرید، این آلبوم بدون آشنایی با 
زبان گفتاری، نیز اثری است که می تواند مخاطبان موسیقی از هر نقطه دنیا را به 
شگفتی درآورد. نسخه ارائه شده در دنیای موسیقی، نسخه ریمسترشده این آلبوم 
است که در سال۲۰۱۳ همراه با قطعه ای که به ادیت پیاف Edith Piaf تقدیم شده 

بود و در سال۱۹۶۷ از آلبوم حذف شده بود، منتشر شد.

Cette Chanson
::  لئو فره  :: 

»جوردن پیل« شاید کارش را در ابتدا به عنوان یک بازیگر ساده و کمدی آغاز کرد 
اما خیلی سریع موفق شد که به یکی از بهترین کارگردان های نسل جاری بدل شود 
و با تولید فیلم هایی همچون Twilight Zone و Get Out ثابت کرد که چیزی از 

کارگردانان با تجربه و فوق العاده هالیوودی کم ندارد.
امسال هم او با یک فیلم ترسناک موفق شد که نمرات خوبی را از منتقدان 
کسب کند و با آوردن المان های مدرن به سبک ترسناک و فیلم نامه ای متفاوت 
و کارگردانی فوق العاده نشان داد که به خوبی این سبک را درک کرده است و به 
تنوع در کارش اهمیت ویژه ای می دهد. البته فیلم »ما« به این شکل ساخته شده 
است که شاید خیلی ها از همان ابتدا نتواند با سبک و سیاق آن ارتباط برقرار کنند. 
جوری که شاید حتی از فیلم خوشتان نیاید اما مطمئن باشید این موضوع به 

خاطر این است که به اندازه کافی به فیلم توجه نکرده اید.
فیلم »ما« به راحتی می تواند در فهرست بهترین فیلم های ۲۰۱۹ قرار بگیرد و 

توصیه می کنیم که حتما به این فیلم یک شانس بدهید.
مکان مناسب فیلم برداری در ایران؟

سلمان شهر یا همان متل قو بهترین گزینه ممکن برای فیلم برداری فیلم ترسناک 
US است. ترکیب ساحل های جذاب و ویلاهای متل قو به راحتی بستر مناسب را 

جهت برداشت این فیلم ایجاد می کند.

US -ما
::   جوردن پیل    ::

کتاب پلیس حافظه داستانی زیبا از یوکو اوگاوا با ترجمه کیهان بهمنی است. این 
داستان در جزیره  بی نام و نشانی اتفاق می افتد که در آن اشیا، و تمام خاطرات 
مربوط به آن ها ناپدید می شوند و کمی بعد، مردم هم فراموش می کنند که چه 
چیزی را از دست دادند.پلیس حافظه به عنوان فینالیست جایزه جهانی کتاب 
برای اثر ادبی ترجمه شده در سال۲۰۱۹ معرفی شده  است. داستان پلیس حافظه 
در جزیره ای بدون اسم در یک ناکجاآباد اتفاق می افتد. اما این تنها چیز عجیب جزیره 
نیست. اشیا در جزیره ناپدید می شوند. بدون هیچ دلیل خاصی. کم کم مردم هم 
فراموش می کنند که چه چیزهایی را در این مدت از دست داده اند. چون پلیس های 
حافظه همه جا هستند و با بی رحمی حافظه مردم را هم نابود می کنند. این چیزها 
می توانند هرچیزی باشند: روبان، عطر، زمرد، پرنده ها، تمبرها، دست و پای ساکنان 
جزیره و ... . نویسنده ای که در این جزیره زندگی می کند سخت در تلاش است که 
تمام چیزهایی که برایش باقی مانده، نوشته ها و حافظه اش را حفظ کند و آن را از 
دست ندهد. ویراستارش هم در خطر درگیر شدن با پلیس ها است و آن ها ناچارند برای 
حفظ حافظه شان، فرار کنند. تنها چیزی که برای آن ها باقی مانده و کمکشان می کند 
تا حافظه شان را حفظ کنند، نوشتن است. این کتاب که تحسین منتقدان را برانگیخته 
است، یادآور تم کتاب ۱۹۸۴ نوشته جورج اورول، فارنهایت۴۵۱ اثر ری بردبری و صد 

سال تنهایی گابریل گارسیا مارکز است اما با این حال قدرت خاص خودش را دارد.

پلیس حافظه- یوکو اوگاوا
::  ترجمه: کیهان بهمنی   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ناصر ملک مطیعی« 

- هنرپیشه و فیلم ساز فقید - را گرامی می دارد

جهان سینما

علی نصیریان عضو پیوسته فرهنگستان هنر شد
گروه تخصصی  پیشنهاد  با  نصیریان  علی 
تصویب  و  نمایشی  ادبیات  و  نمایش 
مجمع عمومی فرهنگستان هنر جمهوری 
این  پیوسته  عضویت  به  ایران  اسلامی 

فرهنگستان درآمد.

»پاتوقی ها« در جشنواره آمریکایی روی پرده می رود
ساخته  »پاتوقی ها«  داستانی  کوتاه  فیلم 
حضور  ادامه  در  آذر  کاشف  سیامک 
دوره  شانزدهمین  به  خود  بین المللی 
فستیوال Beloit ایالات متحده آمریکا راه 

پیدا کرد.

»رویای سرخ« اکران آنلاین می شود
اینترنتی گزیده  نمایش  شانزدهمین هفته 
فیلم های  نمایش  با  کوتاه  فیلم های 
»دوچرخه ها پدر، سیگارها«، »رویا سرخ«، 
آغاز  ۲۷آذرماه  از  »بومرنگ«  و  »لچک« 

می شود.

»شهر اشباح« پرفروش ترین فیلم تاریخ ژاپن شد
»توهو« توزیع کننده سرشناس ژاپنی اعلام کرد 
انیمیشن »شهر اشباح« پرفروش ترین فیلم 
تاریخ ژاپن اولین فیلمی است که فروشش را 

از مرز ۳۰۰میلیون دلار هم فراتر برد.

گی یرمو دل تورو تولید »کوچه کابوس« را به پایان برد
دل  گی یرمو  کابوس«  »کوچه  فیلم  تولید 
تورو که در ماه مارس به دنبال شیوع کرونا 
متوقف شد و از ماه سپتامبر ادامه یافت، 

به پایان رسید.

آرش قاسمی از صداگذاران سینمای ایران ضمن اشاره به 
شیوه متفاوت اتخاذ شده برای برگزاری جشنواره فیلم فجر 
امسال در سایه ویروس کرونا، این تصمیم را شوک به سینما 

توصیف کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، آرش قاسمی- صداگذار سینما 
درباره جدیدترین فعالیت های خود گفت: تا پیش از داغ شدن 
بحث های برگزاری جشنواره فیلم فجر کار ما به عنوان افراد 
پشت صحنه کم شده بود و به ما مراجعه نمی شد اما از 
زمان از سرگیری این بحث ها صاحبان آثار برای آماده سازی 
فیلم های خود به تکاپو افتاده اند و حالا پیشنهاد انجام چند 
کار به من شده است. به نظرم صاحبان آثار با توجه به شرایط 
کرونایی دست نگه داشته بودند تا ببینند اوضاع به چه صورت 
پیش می رود ضمن اینکه در این سال سخت، شرایط مالی 

هم بد بود و ترجیح می دادند کارها را متوقف کنند.
وی افزود: در حال حاضر کار صداگذاری فیلم سینمایی 
»کارو« به کارگردانی احمد مرادپور را در دست دارم البته ما 
کار صداگذاری این اثر را سال گذشته آغاز کرده بودیم ولی به 
دلیل طول کشیدن کارهای فنی دیگر، این مرحله هم طولانی 
شد اما حالا صداگذاری »کارو« مراحل پایانی را سپری می کند. 
پروژه دیگری که در دست دارم فیلم سینمایی »مصلحت 
نظام« به کارگردانی حسین دارابی است که به تازگی کار 

صداگذاری آن را آغاز کرده ام.
قاسمی درباره جزییات این فیلم سینمایی گفت: به نظرم 
فضای خوبی در »مصلحت نظام« ایجاد شده است. داستان 
این فیلم در دهه ۶۰ می گذرد و روایتگر قصه فرزند دادستانی 
است که دچار لغزشی می شود. این دادستان متوجه می شود 
پسرش گناهکار بوده و در نهایت حکم اعدام فرزندش را 
خودش امضا می کند تا حق مظلوم گرفته شود. با این حال 
فضای دهه ۶۰ به خوبی در »مصلحت نظام« تصویر شده 
است یعنی هرچند به کارهای محمدحسین مهدویان نزدیک 
نیست ولی در نوع خود فرمت خوبی دارد. من هم سعی ام 

بر این است که رنگ و بوی صدا به همان دهه بخورد، یعنی 
همان طور که تصاویر کهنگی دارند صداها هم به همان 
فضای کهنه بخورد و حال و هوای همان دهه را تداعی کند.

وی گفت: این روزها مشغول صداگذاری »رمانتیسم عماد و 
طوبا« به کارگردانی کاوه صباغ زاده نیز هستم که یک فیلم 
فانتزی است و تقریباً متفاوت از کارهای کاوه صباغ زاده است. 

این فیلم هم در مراحل پایانی صداگذاری قرار دارد.
صداگذار »شنای پروانه« با اشاره به برگزاری سی و نهمین 
جشنواره فیلم فجر بیان کرد: من موافق برگزاری جشنواره به 
این شکل و شمایل نیستم چون تمام شور و حال جشنواره به 
آن اتمسفری بود که بر جشنواره حاکم بود اینکه تنها فیلم ها 
برای هیأت داوران به نمایش گذاشته و در نهایت تندیسی 
داده شود هیچ حس و حالی ندارد. تمام لطف جشنواره به 
این بود که کارگردانان و سینماگران در سالن ها با مردم به 
تماشای فیلم می نشستند، آثار خود را ارزیابی می کردند و 
با دریافت بازخوردها، فیلم ها را مجدداً اصلاح می کردند. اگر 
جشنواره در حد یک مهمانی خصوصی برگزار شود آورده ای 

برای فیلمسازان نخواهد داشت. اگر رأی گیری بین فیلمسازان 
در رابطه با نحوه برگزاری به این شکل، صورت می گرفت قطعاً 
من یکی از مخالفان بودم. بخشی از کار ما با حضور آدم ها 
معنی پیدا می کند. این نحوه برگزاری جشنواره، مثل بازی 
فوتبالی است که هیچ تماشاچی و هیچ شور و حالی نداشته 

باشد.
قاسمی در پایان اظهار کرد: اینکه گفته می شود این شکل 
برگزاری جشنواره به منظور زنده نگه داشتن سینماست، من 
چندان قبول ندارم این تنها یک شوک به سینماست. به نظرم 
بهتر این بود که می گذاشتند سه ماه دیگر جشنواره را برگزار 
می کردند چون تا آن زمان شرایط سلامتی و بهداشتی هم 
کمی بهبود پیدا کرده بود. من قبول دارم که اگر این رویداد 
هم از تعلیق می شد دیگر همه انگیزه ها از بین می رفت و 
فیلم ها بیات می شدند، ولی به نظرم باید راهکار دیگری پیدا 
می کردند، یا مثل باقی جشنواره های دنیا جشنواره فیلم فجر 
را با ظرفیت کمتر برگزار می کردند، این چنین به نظرم جذابیت 

بهتری داشت.

برگزاری »فجر ۳۹«؛ شوک یا احیای سینما؟
جشنواره
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »کامبیز درفشی جوان« 
- سلطان تنیس ایران - را گرامی می دارد

ورزشی

ر تو پ و تو

در روز پایانی رقابت های لیگ برتر والیبال نشسته گروه B؛

پیروزی سبزپوشان ذوب در بازی آخر 

»نازی طائرپور«:

فشردگی لیگ موجب افزایش آسیب دیدگی ها شد

در روز پایانی بیست و یکمین دوره مسابقات لیگ برتر 
والیبال نشسته باشگاه های کشور، که تحت عنوان 
گرامیداشت یاد و خاطره بیست و سه هزار و پانصد 
شهید والامقام استان اصفهان و شهدای گرانقدر شرکت 
سهامی ذوب آهن اصفهان و سردار شهید حاج قاسم 
پیروزی  یک  به  اصفهان  آهن  ذوب  تیم  سلیمانی، 

شیرین دست پیدا کرد.
جوانان کم تجربه ذوب آهن بعد از واگذاری بازی اول 
خود در مصاف با تیم قدرتمند مس شهر بابک کرمان 
در آخرین روز این مرحله از مسابقات گروه B برابر تیم 

سپیدود رشت به برتری سه بر صفر رسید.
تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان به لطف بازی پرفروغ 
احمد ایری )بازیکن سابق تیم ملی(  اهل آق قلا که 
همراه با تیم ملی در مسابقات پارالمپیک ۲۰۱۲ لندن 
و مسابقات جهانی ۲۰۱۴ لهستان حضوری فعال داشته 
و با تجربه ۱۲ سال عضویت در تیم ملی و بازی جذاب 
و دیدنی مهدی بابادی، محمد خطیبی، مسعود امامی، 
الف( حمیدرضا  محمدرضا سبحانی )عضو تیم ملی 
عباسی، حسن حق شناس، قاسم اسلامی، سیدمحمد 
حسینی فر، رضا پیدایش، ابوالقاسم غفارپور، اسماعیل 
عسگریان و دو لیبرو خوب به نام های علی اکبری و 
علی رضایی در سه دست پیاپی با نتایج ۱۸/۲۵- ۱۹/۲۵و 

۱۳/۲۵  فاتح این دیدار شد.
در کادرفنی تیم ذوب آهن اصفهان آقایان محمدرضا 
و سید محمد  مربی  انصاری  علی  رحیمی سرمربی، 

هاشمی سرپرست تیم بودند.
قضاوت این دیدار را اکبر مسیبی داور اول و توحید 
خراسانی داور دوم که هر دو داور بین المللی والیبال 
نشسته کشور هستند برعهده داشتند. ناظر مسابقات 
آقای محدگلشنی، سرپرست فنی آقای آشوری، دبیر 
انجمن آقای حسن شاهی، سرپرست مسابقات خانم 
مهناز سیاه ریزی و مدیر کادر اجرایی آقای محمد رضا 

فخاری بودند.
خانم ها کوثرموذنی، بتول موسایی، زهرا شاهمرادی، 
و  منشی  عنوان  به  شیرازی  پرستو  و  نصیری  سارا 
نویسنده جدول مسابقات، تابلو امتیازات وگوینده سالن 

طی سه روز برگزاری مسابقات همکاری خوبی داشتند.
علیرضا برومند، محمد دادگر، علیرضا سلیمیان و امیر 

امینی هم خط نگهداران این مسابقات بودند.
در نهایت، تشکر داریم از همکاری آقای محمد صادق 
پسندیده دبیر پرتلاش هیات ورزش های جانبازان و 
معلولین استان اصفهان با عکس زیبایی که در اختیار 

خبرنگار روزنامه دنیای هوادار قرار دادند.

سرمربی تیم بسکتبال زنان گروه بهمن گفت: در این 
فصل به دلیل بحران کرونا، بازی های لیگ برتر به صورت 
فشرده در حال برگزاری است که این امر سبب شده، 

آسیب دیدگی بازیکنان زیاد شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، نازی طائرپور 
اظهار کرد: در دیدار اول در لیگ برتر بسکتبال زنان یک 
شکست را برابر مهرام تجربه کردیم و همانطور که گفته 
بودم حدود ۶ماه بازی نداشتیم و اولین بازی بود که بعد 
از این مدت در آن شرکت کردیم. حتی برخی از بازیکنان 
خوب ما به دلیل کرونا در این دیدار حضور نیافتند و 
»سعیده علی« هم از بسکتبال خداحافظی کرده بود. وی 
ادامه داد: در دور رفت لیگ برتر نارسینا اول، بهمن دوم، 
نامی نو سوم و مهرام چهارم شد. دور برگشت خیلی مهم 
است تا ببینیم چه عملکردی برابر تیم ها خواهیم داشت. 
چهار تیم از گروه الف و چهار تیم از گروه ب دوباره به 

مصاف هم خواهند رفت. هر روز بدن سازی و تمرینات 
را پیگیری می کنیم تا بازیکنان از آمادگی کامل برخوردار 
باشند. سرمربی گروه بهمن عنوان کرد: هر تیمی باید 
در این بحران کرونا از کادر و بازیکنان به خوبی مراقبت 
کند. بازیکنان ما مرتب تست می دهند و به محض 
اینکه می گویند سردرد دارند آنان را برای تست کرونا 
می فرستیم و تا آمدن نتیجه استراحت می کنند. وی 
در خصوص شکست برابر نارسینا گفت: یک مورد اشتباه 
داوری در این دیدار وجود داشت و همانطور که مربیان 
و بازیکنان اشتباه می کنند، داوران نیز به دور از اشتباه 
نیستند. منتهی برخی از اشتباهات در دیدارها تاثیرگذار 
است و نتیجه بازی را تغییر می دهد و از نظر روحی روی 
بازیکنان اثر می گذارد. بازیکنان ما خیلی خسته بودند و 
مشکل اساسی این بود که دو بازی سخت را پشت هم 
در پیش داشتیم. اینگونه آسیب دیدگی تیم ها به دلیل 
فشار بازی بیشتر می شود. فصل گذشته هر هفته یک 
بازی داشتیم و این فصل به دلیل کرونا ۲ بازی پشت 
هم انجام می گیرد. طائرپور یادآور شد: در دور برگشت 
آنان یک  را جبران می کنیم.  تیم  این  برابر  شکست 
بازیکن آمریکایی و یک اوکراینی  را در ترکیب خود دارند 
که در کیفیت و سطح بازی ها اثرگذار هستند اما تیم 
نامی نو هم از بازیکنان خوبی برخوردار است منتهی سه 
بازیکن خود را به دلیل آسیب دیدگی در ترکیب نداشت 
و تن به شکست داد. وی درخصوص تیم مهرام گفت: 
این تیم اکنون یک مربی یونانی دارد که قصد دارد چند 

بازیکن خارجی هم جذب کند.

دیدگاه

سال 75 استقلال در دیدار رفت باشگاه های آسیا 3 بر یک به 
نماینده ازبکستان باخت و پرسپولیس هم 4 بر 0 به آلیمای 

قزاقستان.
در شرایطی کاملا نابرابر و در حالی که هر دو تیم ایرانی در آن 
دیدارهای خارج از خانه حسابی مورد آزار و اذیت میزبانان خود 
قرار گرفته بودند. اتفاقا بازی آلیما و پرسپولیس در قزاقستان 
را همراه این تیم بودم و وقتی آنجا فهمیدند که من خبرنگار 
ایرانی هستم از ارسال فاکس جلوگیری کردند و اخبار را با چه 
مکافاتی به ایران فرستادم. شب بازی تا نیمه های شب حدود 
200 نفر از تیفوسی های تیم رقیب درست پشت هتل محل 
اقامت پرسپولیس تا صبح طبل و شیپور می زدند و با بلندگو 
صداهای عجیب غریبی در می آوردند که پرسپولیسی ها واقعا 

تا صبح نخوابیدند.
نظیر همین بلا را ازبک ها سر استقلال هم آورده بودند. فردای ان 
شب  وقتی به نماینده afc اعتراض کردم خندید و گفت مشکلی 

نیست. اینکارها را تماشاگران شما هم می کنند ...
گفتم هواداران ما اولا در استادیوم حرف خود را می زنند مثل 
تیم پرسپولیس و ثانیا هتل های ایران به گونه ای است که هیچ 
هواداری نمی تواند در اطراف آن تجمع کند و اگر یک درصد هم 
چنین باشد پلیس و همچنین خود باشگاه پرسپولیس اجازه 

نخواهند داد.
وقتی این اتفاقات را ما خبرنگاران منعکس کردیم یک اتحادی 
بین سرخابی ها به طور اتفاقی به وجود آمد و قرار شد اول 
بعد هم  و هفته  کنند  را همراهی  استقلال  پرسپولیسی ها 

استقلالی ها به کمک پرسپولیس بیایند.
دو هفته جمعیتی یکصد هزار نفری و متحد ورزشگاه آزادی را 
برای ازبک ها و قراق ها تبدیل به جهنمی کردند که ماحصل آن 
پیروزی 4 بر صفر استقلال و 5 بر صفر پرسپولیس و صعود این 

دو تیم به مرحله بعد شد.
سال 1370 در بازی برگشت پرسپولیس و الهال در نیمه نهایی 
جام در جام آسیا در حالی که بازی به دقیقه 80 نزدیک می 
شد و شکست الهلال غیرممکن می نمود هواداران استقلال 
از همان جایگاه ویژه شروع به تشویق پرسپولیس کردند و با 
ایران ایران گفتن در عرض چند ثانیه یکصدهزار نفر به جوش و 
خروش آمدند و یخ ورزشگاه شکست. پرسپولیس به یکباره تیمی 
هجومی شد و در یک حمله در دقیقه 78 با برگردان پپوس توپ 
در سمت راست منطقه 18 قدم به کرمانی مقدم رسید و او نیز با 
تمام توان و ضربه ای چکشی چنان توپ را به تور دروازه الهلال 

دوخت که یکصدهزار نفر با هم از سکوها پریدند...
به ندرت اتفاق افتاده که تماشاگران دو تیم در دیدارهای آسیایی 
مقابل هم صف آرایی کنند و اگر هم با هم نمی شدند علیه هم 
هم نبودند. اما گفت و گوی دو سه تن از پیشکسوتان استقلال 
و اظهارات آن ها در فضای مجازی که به دلیل رنگ آبی تیم 
اولسان خود را هوادار این تیم نشان داده اند فضای هواداران 
استقلال را به این جهت برده که امروز کره ای ها در سایت باشگاه 
خود صفحه ای به زبان فارسی برای استقلالی ها باز کرده اند و 
همه فضاهایی که در اختیار استقلالی هاست به تیم کره ای 

اختصاص یافته است.
همانندکاری که در فینال گذشته شد و بخشی از هواداران دو تیم 
خاص پرچم نماینده ژاپن را مقابل پرسپولیس به اهتزاز در آوردند. 
یک رسانه کره ای در گزارشی نوشته است: در حالی که بزرگترین 
نبرد باشگاهی فوتبال در قاره آسیا امسال بین پرسپولیس از ایران 

و اولسان هیوندای از کره جنوبی برگزار خواهد شد این فینال به 
ایجاد اتحادی نانوشته بین هواداران دو رقیب سنتی در ایران و 

کره دامن زده است.
به گزارش یونهاپ نیوز چهار روز مانده به برگزاری فینال بزرگ 
آسیا بین پرسپولیس و اولسان شاهد نبرد سرسختانه هواداران 
ایرانی و کره ای در شبکه های اجتماعی هستیم. اما نکته جالب 
اینجا است که نه تنها در فضای  نکته جالب توجه اینجا است که 
در فضای مجازی یک اتحاد نانوشته بین هواداران پرسپولیس و 
پوهانگ استیلرز از یک سو و از طرف دیگر شاهد اتحادی نانوشته 

بین استقلالی ها با هواداران اولسان هیوندای هستیم.
بعد از پیروزی اولسان بر ویسل کوبه و راه یافتن این تیم به 
فینال هواداران این تیم و سایر تیم های لیگ کره در وهله اول 
در اقدامی هماهنگ و ملی موجی از پیام های تبریک خطاب به 

اولسان هیواندای به راه انداختند.
 

خبرگزاری یونهاپ کره در گزارشی می گوید پیام های حمایت از 
باشگاه اولسان تنها به کره ای ها محدود نبود. این خبرگزاری به 
پیامی به زبان فارسی اشاره می کند که در صفحه اینستاگرام 
حساب  یک  حتی  می شود.  دیده  هیوندای  اولسان  باشگاه 
اینستاگرامی به زبان فارسی ایجاد می شود که در پروفایل حساب 

خود قید کرده:»امیدوارم اولسان هیوندای قهرمان آسیا شود«.
یونهاپ در ادامه به مخاطبان کره ای خود توضیح می دهد که 
ایرانی هایی که در شبکه های اجتماعی پیام هایی در حمایت از 
اولسان هیوندای منتشر می کنند هواداران استقلال، رقیب سنتی 
پرسپولیس در فوتبال ایران هستند. این رسانه کره ای در ادامه 
توضیح می دهد دربی تهران که هر ساله در ورزشگاه آزادی بین 
دو تیم برگزار می شود بزرگترین نبرد فوتبالی ایران است و آن را 
می توان به نبرد دو تیم سوون سامسونگ و اف سی سئول در 

کره مقایسه کرد.
این خبرگزاری کره ای می گوید این گفته که »دشمن دشمن 
من ، دوست من است« در میان هواداران ایرانی پرسپولیس و 
استقلال ظاهراً خریدار دارد. به همین دلیل است که استقلالی ها 
دست به کار حمایت از اولسان شده اند. البته پرسپولیسی ها هم 
ساکت ننشسته و شروع به حمایت از حریف سنتی اولسان، 

یعنی پوهانگ استیلرز کرده اند.
یک هوادار پرسپولیسی دو عکس از دو شکست باشگاه اولسان 
هیوندای را منتشر کرده که بدترین شکست های حافظه تاریخی 
این باشگاه هستند. دو شکست تلخ اولسان مقابل پوهانگ 
استیلرز در آخرین روز فصل 2013 و فصل 2019 لیگ کره که مانع 
قهرمانی اولسان در این لیگ شد. دو شکستی که هر دو در ماه 
دسامبر اتفاق افتاده اند. این هوادار پرسپولیسی در پست خود 
به زبان فارسی نوشت:»هواداران پوهانگ استیلرز با به اشتراک 
در  اولسان  تلخ  یادآوری شکست های  و  پست  این  گذاشتن 
ماه دسامبر به پرسپولیسی ها امیدواری دادند که شما قهرمان 

خواهید شد«.
اگر چه شاید این کری خوانی ها جزو زیبایی های فوتبال تلقی 
شود اما خطری است برای تیم ملی که در آینده میزبان دیدارهای 
حساس جام جهانی فوتبال است و این تفرقه افکنی ها می تواند 
به ضرر تیم ملی تمام شود چون قطعا ترکش های این کری قرمز 

و آبی به دیدارهای ملی هم می کشد.

اتحاد استقلال و اولسان کره برای شکست پرسپولیس!

اتحادی تفرقه افکنانه؛ دود این اتحاد 
نامیمون به چشم فوتبال ملی می رود

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »جواد لطیفی« جامعه
- مربی و پیشکسوت فقید کاراته - را گرامی می دارد

فدراسیون هندبال در مقابل نهادهای بهداشتی روسفید شد 
رئیس فدراسیون هندبال، گفت: موضوع مهم و نقطه عطف این مرحله این بود 

که هیچ فردی از عوامل و اعضای باشگاه ها تست کرونایشان مثبت اعلام 
نشد و این باعث روسفیدی فدراسیون درمقابل فدراسیون پزشکی و وزارت 

بهداشت شد. مرحله دوم دور برگشت لیگ برتر هندبال مردان در ۶روز 
به میزبانی شیراز و به صورت متمرکز برگزار شد.

صعود لژیونرهای والیبال ایران به یک چهارم نهایی کاپ اروپا
تیم های گرین یارد مازیک و نیش به جمع هشت تیم برتر کاپ والیبال اروپا صعود 

کردند.مسابقات مرحله یک هشتم نهایی کاپ والیبال اروپا از روزسه شنبه آغاز 
شد و۲تیمی که بازیکنان ایرانی دراختیار دارند، باموفقیت به مرحله بعد 

صعودکردند.نیش صربستان که »بردیا سعادت«را در اختیار دارد بانتیجه 
سه بر یک مقابل پولونیا انگلیس پیروزشد و به دور بعد صعودکرد.

رئیس فدراسیون جهانی اسکواش انتخاب شد
»زینا وُلدریج« رئیس فدراسیون اسکواش انگلستان در رقابتی تنگاتنگ با 

به عنوان رئیس جدید فدراسیون جهانی اسکواش  فانتین«  »جاکوب 
انتخاب شد. فدراسیون اسکواش ایران در ماه های اخیر به دنبال کسب 

میزبانی رقابت های جهانی در کشورمان است و احتمالاً این مسابقات 
در سال آینده برگزار خواهد شد.

پیروزی »عموزاد خلیلی« در نخستین مبارزه
»رحمان عموزاد خلیلی« آزادکار وزن ۵۷کیلوگرم ایران در جام جهانی انفرادی 

در صربستان درنخستین مبارزه خود برابر حریفی از ترکیه به پیروزی رسید.
مسابقات پنج وزن نخست رقابت های کشتی آزاد جام جهانی انفرادی 

از روزگذشته درشهر بلگراد پایتخت صربستان آغازشد و تیم ایران در 
دورنخست با نتیجه ۱۰بر صفر »شعبان کیزیلتاش« از ترکیه را شکست داد.

میزبانی مسابقات ووشو قهرمانی آسیا از هند گرفته شد
بنابرتصمیم هیئت رئیسه فدراسیون ووشو آسیا، میزبانی مسابقات قهرمانی آسیای 

این رشته ورزشی باتوجه بیماری کرونا ازهند پس گرفته شد. به همین منظور 
دبیرخانه فدراسیون ووشو آسیا تاپایان ماه ژانویه به کشورهای آسیایی که 

در آن ها شرایط کنترل بیماری کرونا به ثبات رسیده؛ فرصت داد تا برای 
درخواست میزبانی دهمین دوره ازمسابقات قهرمانی آسیا اقدام نمایند.

رئیس فدراسیون جهانی: حذف کاراته از المپیک سیاسی بود 
»آنتونیو اسپینوز« رئیس فدراسیون جهانی کاراته و »سیدرضا صالحی امیری« 

دغدغه  خصوص  در  نشستی  ایران،  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
کاراته کاهای ایرانی و جامعه کاراته پیرامون حذف این رشته از المپیک 

۲۰۲۴ برگزار کردند و رئیس فدراسیون جهانی کاراته در این خصوص 
گفت: پشت پرده حذف کاراته از المپیک اراده سیاسی نهفته بود.

یاران حدادی مقابل گوانگشا پیروز شدند
تیم بسکتبال سیچوآن درحضور بازیکن ایرانی خود مقابل گوانگشا درلیگ چین 

به برتری رسید.دراین بازی که بسیارنزدیک دنبال شد یاران حامدحدادی 
درتیم سیچوآن موفق شدند حریف خود را 110 بر105 از پیش رو بردارند.

حدادی در این بازی 26دقیقه درترکیب تیمش قرارداشت و دراین 
مدت 9امتیاز، 13ریباند، 5 پاس منجر به گل و یک بلاک شات داشت.

 NBA تمدید 5ساله قرارداد ارزشمندترین بازیکن
 NBA یانیس آنتتوکومپو که برای دومین بار پیاپی به عنوان ارزشمندترین بازیکن

شناخته شد، قرارداد خود را برای 5سال دیگر با میلواکی باکس تمدید کرد. 
ارزش این قرارداد 228میلیون دلار است. آنتتوکومپو پس ازعقد قرارداد 

گفت:میلواکیخانه من است، اینجا شهرمن است.خوشبختم که می توانم 
برای 5سال آینده عضوی از میلواکی باکس باشم و نمایش ادامه دارد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

آلاردایس نزدیک ترین گزینه برای جایگزینی بیلیچ
روزگذشته باشگاه وست برومویچ اعلام کرد که 
اسلاون بیلیچ سرمربی این تیم برکنار شده است. 
در این میان گمانه زنی برای جایگزینی بیلیچ 
صورت گرفته که بر این اساس سم آلاردایس 
به عنوان گزینه هدایت این تیم مطرح شده است.

توموری و چالش انتخاب تیم در ژانویه
»فیکایو توموری« به احتمال زیاد در ماه ژانویه و زمان 

بازشدن نقل و انتقالات زمستانی تیمش را تغییر 
می دهد. این خبری است که سان گزارش کرد.
این نشریه نوشت در پستی که توموری بازی 
می کند، رقبایی همچون تیاگو سیلوا و کورت 

زوما هستند که فضا را برای ورودش به ترکیب 
تیم محدود می کنند.

ادن هازارد به تمرینات رئال مادرید بازگشت
ادن هازارد که روزهای زیادی را به دلیل مصدومیت 
از دست داده است، روزگذشته به تمرینات رئال 
مادرید بازگشت. او آخرین بار در دیدار مقابل 
آلاوس مصدوم شد و باز هم در جدال های مهم 

زیدان حضور نداشت.

هالند دوره نقاهت را در قطر به اتمام رساند
مهاجم نروژی تیم فوتبال بورسیادورتموند دوره 
پایان رساند.»ارلینگ  به  در قطر  را  نقاهتش 
مصدومیت  دچار  قبل  چندی  که  هالند« 
همسترینگ شد، به نظر می رسد دوره درمان را 

به خوبی پشت سرگذاشته است.

پرونده بیستمین دوره لیگ برتر کشتی فرنگی امسال با 
قهرمانی تیم »بازار بزرگ ایران« بسته شد.

از همان ابتدا نیز مشخص بود که تیم بازار بزرگ قهرمان 
خواهد شد همانطور که از حالا می توان قهرمانی آن ها 
را در لیگ برتر کشتی آزاد پیش بینی کرد. مسابقاتی 
که امروز پنج شنبه پرونده آن نیز با برگزاری مراسم 
تشریفاتی خسته کننده بسته خواهد شد. پیش بینی 
قهرمانی زودهنگام تیم یادشده دلایل متعددی داشت 
که از آن جمله می توان به امکانات مالی بالا، نفرات 
یاران ذخیره در حد تیم  به خدمت گرفتن  قدرتمند، 
ملی، خوش حسابی و ضعف رقبا اشاره کرد. در چنین 
شرایطی صرفنظر از تجربه و سابقه سرپرست کارآزموده 
هدایت  کنونی  مربیان  از  غیر  دیگری  هرکس  تیم، 
فنی تیم های آزاد و فرنگی بازار بزرگ را در دست می 
گرفت دستیابی به عنوان قهرمانی دور از دسترس نبود 
افتاد  اتفاق  این  همانطور که طی سال های گذشته 
و بازار بزرگ و پیش از آن بیمه رازی با یک مدیر و 
اقتدار  با  توانست  مربیان متعدد  اما  ثابت  سرپرست 
تمام به قهرمانی برسد. لیگ کشتی آزاد و فرنگی امسال 
در کنار تنها حسن خود یعنی بهره دهی مالی به عده 
ای از کشتی گیران و مربیان، کاستی های فراوانی نیز 

داشت که از آن جمله می توان به سطح نازل مسابقات، 
تیم ها، عدم  برخی  ترکیب  در  و نقص  مالی  ضعف 
حضور تماشاگران، تبلیغات ضعیف، فشردگی و تمرکز 
در برگزاری، نامناسب بودن زمان آغاز و انجام، ضعف 
داوری، نارضایتی برخی تیم ها و در یک کلام سرهم 

بندی کردن مسابقات اشاره کرد.
برتر کشتی  لیگ  عنوان  تحت  امسال   که  ای  سفره 
به شهادت رییس آن، حدود ۱۸ میلیارد  گشوده شد 
تومان گردش مالی داشت. پرسش این است که از این 
مبلغ کلان چقدر به مربیان سازنده، ورزشکارانی که علی 
رغم شایستگی به هر جهت نتوانستند در میدان مسابقه 
حضور داشته باشند و آنان که عمری برای این ورزش 

زحمت کشیده و اکنون کنار گود مانده اند رسید؟ 
مسابقاتی  برگزاری  به  تنها  فدراسیون  باشد  قرار  اگر 
تحت عنوان لیگ بیندیشد و منافع فنی اصل کشتی و 
جامعه زحمتکشان آن مورد توجه قرار نگیرد چه نامی 

جز نمایش می توان بر آن نهاد؟
 البته که حضور نامداران و بزرگان کشتی در میدان 
نمی  تردید  اما  است  قدردانی  موجب  و  تکریم  قابل 
توان داشت آنان نیز به رسم جوانمردی و احترام علاقه 
از سفره ای که گشوده شده مربیان سازنده و  مندند 
زحمتکشان در سایه نیز منتفع شوند. این مهم بر عهده 
فدراسیون و سازمان لیگ است تا با یک برنامه ریزی 
درست و اصولی نه تنها مسابقات را باشکوه و جلال 
برگزار کند بلکه ضمن جذب اسپانسر و اشاعه تبلیغات 
درست منابع مالی دریافتی را دو چندان و از منافع آن 
زحمتکشان و تلاشگران واقعی کشتی را نیز منتفع کند.

زیبنده  سازمان  نام  سازوکاری  و  شرایط  چنین  در 
تشکیلات لیگ خواهد بود.  اگر قرار باشد این دیگِ لیگ 

تنها برای عده خاصی که از قضا برخی از ایشان کمترین 
منفعت و بهره برای کشتی نداشته و معمولا هنگام 
تقسیم عنائم رخ می نمایند، بجوشد، چه دلیلی دارد 
دیگران درآتشی که متاعی در آن نیست بدمند و خود 
را خسته کنند؟ حرف دل مربیان زحمتکش و قهرمان 
پرور نیز همین است که چه زمانی و چگونه باید حق 
این جمع قانع و کم ادعا ادا شود؟ فدراسیون پیشین با 
وجود انتقاداتی که به آنان داشتیم حداقل برنامه تجلیل 
از مربیان برتر و سازندگان تمام رده های سنی، حتی 
رشته های اقماری را نیز در دستور کار قرار داده و رفته 
رفته این برنامه در میان زحمتکشان ورزش اول انگیزه 
ایجاد کرده بود اما همان آب باریکه نیز از معیشت 
جماعت مذکو قطع شد تا سختی روزگار را دو چندان 
حس کنند! اکنون و با سپری شدن یک سال از تعطیلی 
ناخواسته باشگاه ها و بیکاری مربیان، این جمع بیش 
از هر زمانی نیاز به حمایت و همراهی متولیان امر دارند 
تا در این وانفسای اقتصادی به دادشان برسند اما دریغ 

از هر گونه همدلی و حمایت!
در چنین شرایطی باید هم از آینده کشتی و پسرفت 
این ورزش بیمناک بود و اندیشه کرد. بستر لیگ می 
توانست از جمله راههایی باشد که چتر حمایت خود را 
بر سر گروه بیشتری از جامعه کشتی بگشاید.  وقتی 
چنین نباشد و چنان کنند که خود می خواهند، بود و 
نبود لیگ بی بو و خاصیت چه تفاوتی با هم خواهد 

داشت؟

حرف آخر

به بهانه بسته شدن پرونده لیگ کشتی؛

دیگی که فقط برای عده ای جوشید!

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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سال 91 )51 میلیون لیتر بنزین بدون استاندارد یورو( + 10 میلیون لیتر واردات 

سال 99 )112 میلیون لیتر( شامل 91 میلیون لیتر بنزین با استاندارد یورو

پالایشگاه ستاره خلیج فارس:
 47 میلیون لیتر

پالایشگاه تهران:
 7 میلیون لیتر

پالایشگاه   امام خمینی)ره( شازند: 
17 میلیون لیتر

پالایشگاه تبریز:
 3 میلیون لیتر

پالایشگاه بندرعباس:
 12 میلیون لیتر

پالایشگاه لاوان:
 3 میلیون لیتر

پالایشگاه اصفهان: 
12 میلیون لیتر

پالایشگاه آبادان:
 15 میلیون لیتر

ظرفیت 
پالایشگاه ها

خودکفایی در تولید بنزین در یک نگاه

طرح:   امیررضا  بیات


